

## Circular

## تعميم

<p><b>To</b> : All Hotels and Hotels Apartment within Trakhees jurisdiction.</p> <p><b>From</b> : Department of Planning and Development - Trakhees</p> <p><b>Subject</b> : Intensification of Cleaning &amp; Disinfection Process in Hotels and Hotels Apartment.</p> <p><b>Date</b> : 18<sup>th</sup>- March- 2020</p>	<p>إلى : الفنادق و الشقق الفندقية في مناطق تراخيص.</p> <p>من : دائرة التخطيط و التطوير- تراخيص.</p> <p>الموضوع : تكثيف إجراءات التنظيف و التطهير في الفنادق و الشقق الفندقية.</p> <p>التاريخ: : 18- مارس- 2020</p>
<p>Trakhees issues strict instructions to all Hotels and Hotels Apartment under Trakhees Jurisdiction to comply with the following</p> <p>1. Increase the frequency of cleaning and disinfection on the followings:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Reception &amp; waiting areas.</li><li>- Restaurants areas and facilities.</li><li>- praying rooms</li><li>- Wheelchairs and trollies.</li><li>- Elevators buttons.</li><li>- Doors and staircase and escalators handrails.</li><li>- Washrooms and changing rooms.</li><li>- Guest rooms.</li><li>- Training &amp; meeting rooms.</li><li>- Pools, gyms, spa and kids' areas facilities.</li></ul> <p>2. Availability of hand sanitizers at different areas</p> <p>3. Document all cleaning and disinfection operations including list of used disinfectants</p> <p>For more information on Retail and Commercial Section Guidelines, please visit Trakhees website" <a href="http://www.Trakhees.ae">www.Trakhees.ae</a>".</p>	<p>يتوجب على جميع الفنادق و الشقق الفندقية في المناطق التابعة لتراخيص ضرورة الالتزام بمتطلبات تراخيص التالية:</p> <p>1. زيادة دورية لتنظيف و تطهير المرافق، و التركيز على بعضها مثل:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- منطقة الاستقبال و الانتظار.</li><li>- منطقة المطاعم و مرافقها.</li><li>- المصليات.</li><li>- كراسي أصحاب الهمم و عربات نقل الأمتعة.</li><li>- أزرار المصاعد.</li><li>- مقابض الأبواب و السلالم و السلالم المتحركة.</li><li>- دورات المياه و غرف تبديل الملابس.</li><li>- غرف النزلاء.</li><li>- غرف التدريب و للاجتماعات.</li><li>- مرافق المسابح و الأندية الصحية و السبا و مناطق لعب الأطفال.</li></ul> <p>2. توفير معقم اليدين في أماكن متفرقة من المؤسسة.</p> <p>3. توثيق عمليات التنظيف و التطهير في سجلات التنظيف مع ذكر المادة المستخدمة في التطهير.</p> <p>لمزيد من المعلومات عن إرشادات قسم التجاري و التجزئة، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني لتراخيص " <a href="http://www.Trakhees.ae">www.Trakhees.ae</a> ".</p>

Omar AlHamli

Executive Director-Licensing Department  
Department of Planning and Development - Trakhees

عمر الهاملي

المدير التنفيذي- قسم التراخيص  
دائرة التخطيط والتطوير – تراخيص